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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ             
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 
 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΗΣ  
 

5ης  ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ  2013 
 

ΑΡΙΘΜΟΣ  ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 10 
 

 
       Στη Χαλκίδα  σήµερα  5 Σεπτεµβρίου   2013 , ηµέρα  Πέµπτη  και  ώρα 
10: 30 π.µ. στο Ισόγειο του ∆ιοικητηρίου της Περιφερειακής Ενότητας 
Εύβοιας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας (Χαλκίδα, Λεωφόρος Χαινά 93), 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  µε την 3/2013 (αρ. πρ. 1/ 06-01-2013) 
απόφαση του Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
µετά από  την αριθµ. Πρωτ: 99732/477/30-08-2013 πρόσκληση του 
προέδρου αυτής, που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα 
µε τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 24/07/2013. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 
«1001635» στη θέση ΄΄ΑΝΘΗΛΗ ΛΑΜΙΑΣ΄΄ του ∆ήµου Λαµιέων Π.Ε. 
Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 1105702 
ΑΛΕΠΟΣΠΙΤΑ. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 1105795 
ΠΕΝΤΑΓΙΟΙ, ( Ν. ΦΩΚΙ∆ΑΣ). 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
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ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου µαρµάρων της ΖΟΥΡΑΣ ΑΝΤ – ΣΠΥΡΟΥ ΓΕΩΡΓ ΚΑΙ ΣΙΑ ΕΕ στη 
θέση «ΒΡΕΘΕΛΑ» Τ.Κ. Στύρων της ∆.Ε. Στυρέων ∆ήµου Καρύστου Ν. 
Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 39 MW της 
εταιρείας «VOLTERRA A.E.»  στη θέση ΄΄Κάστρο – Λυκοβούνι΄΄ των 
∆ήµων Θηβαίων και Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου : «Αντιπληµµυρικά έργα ∆.Ε. Αγράφων ∆ήµου Αγράφων» στο Ν. 
Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 2,3123 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONCEPT .» 
στη θέση «ΑΓ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ » της  Τ.Κ. Λευκοχωρίου του ∆ήµου Αµφίκλειας - 
Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας.   
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 9,899 MW  της εταιρείας «ΗΛΙΑΚΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑ - SPES SOLARIS 2 » 
στη θέση «ΑΓ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ » της  Τ.Κ. Λευκοχωρίου του ∆ήµου Αµφίκλειας - 
Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 6,83 MW  της εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONCEPT » στη 
θέση «ΠΟΥΡΝΙΑ » του ∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
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ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου : «Βελτίωση οδικού άξονα ΛΑΜΙΑ – ΙΤΕΑ – ΑΝΤΙΡΡΙΟ, τµήµα 
΄΄ΑΜΦΙΣΣΑ – ΙΤΕΑ΄΄ » στην Περιφερειακή Ενότητα (Π.Ε.) Φωκίδας της 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την επέκταση θαλάσσιας έκτασης κατά 10 στρέµµατα, υφιστάµενης 
πλωτής µονάδας σε θαλάσσια έκταση 10 στρεµµάτων στη θέση 
«Κοκκαλάκι», Τοπικής Κοινότητας ∆αφνούσας, ∆ηµοτικής Ενότητας 
Κηρέως του ∆ήµου Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας Νοµού Ευβοίας  
της εταιρείας ΄΄ ΝΗΡΕΥΣ Α.Ε ΄΄, µε σκοπό τη δηµιουργία ενιαίας πλωτής 
µονάδας, συνολικής θαλάσσιας έκτασης 20 στρεµµάτων και ετήσιας 
δυναµικότητας 1.078 τόνων. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την δηµιουργία νέας πλωτής µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας, που θα 
δηµιουργηθεί από την µετατόπιση περίπου 100 µέτρων, υφιστάµενης 
πλωτής µονάδας σε θαλάσσια έκταση 40 στρεµµάτων στη θέση 
«Όρµος Κόφινας», Τοπικής Κοινότητας ∆αφνούσας, ∆ηµοτικής 
Ενότητας Κηρέως του ∆ήµου Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας 
Νοµού Ευβοίας  της εταιρείας ΄΄ ΝΗΡΕΥΣ Α.Ε ΄΄, µε αύξηση ετήσιας 
δυναµικότητας από 390 τόνους σε 1.462,5 τόνους. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την αναδιάταξη,  µετατόπιση και εκσυγχρονισµό (χωρίς αύξηση 
δυναµικότητας) των τριών πάρκων εκτροφής θαλασσίων µεσογειακών 
ιχθύων, υφιστάµενης πλωτής µονάδας, σε θαλάσσια έκταση 50 
στρεµµάτων στη θέση «Μπογαζάκι», του ∆ήµου Κύµης – Αλιβερίου 
Νοµού Εύβοιας της εταιρείας «ΝΗΡΕΑΣ Α.Ε.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου : «Οικισµός Αστικού & Παραθεριστικού Οικοδοµικού 
Συνεταιρισµού Ιατρών ΣΥΝ.ΠΕ. στο Μαρµάρι ∆ήµου Καρύστου. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
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ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την περιβαλλοντική αδειοδότηση υφιστάµενης  µονάδας αποτελούµενης 
από πεστροφογεννητικό σταθµό δυναµικότητας 100.000 ιχθυδίων/έτος, 
µονάδα εκτροφής πέστροφας δυναµικότητας 30 τον/έτος, 
συσκευαστήριο νωπών αλιευµάτων δυναµικότητας 100 κιλών/ηµέρα, 
µεταποιητήριο – καπνιστήριο δυναµικότητας 100 κιλών/εβδοµάδα, 
αναψυκτήριο κ.α. βοηθητικούς χώρους υποστήριξης, σε γήπεδο 
εµβαδού 6.628,88 τ.µ. στην εκτός σχεδίου περιοχή στη θέση ΄΄Γαύρος΄΄, 
Τοπικής Κοινότητας Μεγάλου Χωριού, του ∆ήµου Καρπενησίου Ν. 
Ευρυτανίας της εταιρείας «Γεώργιος Παναγιωτόπουλος – Ιωάννης 
Μπακατσιάς Ο.Ε.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για τη 
λειτουργία πτηνοτροφικής µονάδας δυναµικότητας 260.000 ορνίθων 
πάχυνσης µε συνοδά έργα (γεώτρηση, βόθροι, αποθήκες, κλπ) στη 
θέση «Άσπρα Χώµατα» της ∆.Ε. Πισσώνα, ∆ήµου ∆ιρφύων – 
Μεσσαπίων, Π.Ε. ΕΥΒΟΙΑΣ, ιδιοκτησίας  «HELLENIC QUALITY FOODS A.E.» 
και φορέα την «Α. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ – Ζ.Μ. 
ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΠΟΥΛΟΥ Ε.Ε.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
επέκταση εγκατάστασης διαλογής, µηχανικής κοπής & θραύσης 
µεταλλικών απορριµµάτων – διαλυτηρίου οχηµάτων στο τέλος κύκλου 
ζωής (ΟΤΚΖ), µε δραστηριότητα αποθήκευσης χρησιµοποιηµένων 
συσσωρευτών µολύβδου – οξέος, της επιχείρησης «ΚΕΦΑΛΗΝΑΚΗΣ 
ΕΠΕ», που λειτουργεί στη θέση ΄΄ Κουνιάρα ΄΄ Τ.Κ. Αγίας Παρασκευής 
∆ήµου Λαµιέων Φθιώτιδας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Φθιώτιδας   κ. 
Κ. Τσακωνίτης. 
 
ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 17,85 MW 
της εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΗ ΟΛΥΜΠΟΥ ΕΥΒΟΙΑΣ Α.Ε.» στη θέση «Ελάτη – 
Αετός» του ∆ήµου ∆ιρφύων - Μεσσαπίων στο Ν. Ευβοίας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου µαρµάρων της εταιρείας ΄΄ ΜΑΡΜΑΡΑ ∆ΑΣΚΑΛΑΚΗ ΕΠΕ ΄΄, 
εκτάσεως 23.350 τ.µ  και 39.784,42 τ.µ.   στη θέση «ΠΑΛΗΟΧΩΡΙ»,της  
∆.Κ. Ριτσώνας,  του  ∆ήµου Χαλκιδέων, Ν. Ευβοίας. 
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Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
µικρού υδροηλεκτρικού σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 3,25 MW της εταιρείας 
«CNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΝΕΟ ΑΡΓΥΡΙΟ & 
ΣΙΑ Ο.Ε.» στη θέση ΄΄Νέο Αργύριο΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου 
Αγράφων Ν. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
ΘΕΜΑ 22ο:  Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου µαρµάρων του Αθανασίου Κων/νου Κυριακού , σε έκταση 
εµβαδού 57.421,92 τµ,  στη θέση « ΘΥΜΑΡΙ  » της Τοπικής Κοινότητας 
Αλιβερίου, της ∆ηµοτικής Ενότητας Ταµυνέων , του ∆ήµου Κύµης 
Αλιβερίου, Ν. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Σανίδας Ηλίας ,  ως Πρόεδρος 
2. κ. Αγνιάδης Παναγιώτης ,  Αντιπρόεδρος , τακτικό µέλος 
3. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Κατσίκας Ιωάννης , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
5. κ. Κουλουρίδης Κων/νος , Π.Σ. , τακτικό µέλος 

     6.   κ. Ψυχογιός Γεώργιος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
     7.   κ. Ντούρου Σοφία – Ιωάννα , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 
     8.   κ. Στουπής Νικόλαος , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 

 
Aπών: Ο κος ∆ασκαλόπουλος Κων/νος, ο οποίος και δεν 
αντικαταστάθηκε. 

 
παραβρέθηκε επίσης ο Αντώνης Τερζής, Προϊστάµενος της ∆/νσης 
Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού καθώς και η κα Κοτσιµπού 
Μαρία, προϊστάµενη του Τµήµατος Περιβάλλοντος & Υδροοικονοµίας 
Π.Ε. Ευβοίας. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό ∆΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 

Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Πρόεδρος  της Επιτροπής 
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης: 
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Πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης η κα Ντούρου ζήτησε το 
λόγο  και έθεσε τα παρακάτω θέµατα µε την ευκαιρία της συνεδρίασης 
της επιτροπής στη Χαλκίδα και της παρουσίας του Αντιπεριφερειάρχη:1. 
Το θέµα της καταγραφής ρύπανσης των νερών από εξασθενές χρώµιο 
στην Αυλίδα, τα Μεσσάπια και άλλες περιοχές της Εύβοιας καθώς και το 
οξυµένο πρόβληµα στην περιοχή του Ασωπού. Έχουµε εγγράφως 
ζητήσει να ενηµερωθούµε για τις επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται 
στην περιοχή , αν διαχειρίζονται και πώς στερεά και υγρά απόβλητα, τι 
γίνεται µε τα µέτρα απορρύπανσης αυτών των περιοχών και την 
εξασφάλιση καθαρού νερού.2.Τα αντιπληµµυρικά έργα που πρέπει να 
γίνουν άµεσα στην περιοχή του Λήλαντα ποταµού αφού –όπως µας 
ενηµέρωσε ο Αντιπεριφερειάρχης δεν υφίσταται το ποσό των 8 εκ. όπως 
για καιρό υπόσχονταν. 3 . Το ζήτηµα του οδικού άξονα της Εύβοιας. Η 
επιστολή του κ. Μπουραντά προς τον Υπουργό κ. Χρυσοχοϊδη µας 
θύµισε παλιότερη επιστολή προς τον ίδιο υπουργό ό οποίος απέκλεισε 
κάθε δυνατότητα.  

 
Επίσης πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης ο κος Στουπής 

έθεσε προς την επιτροπή   τρία (3) θέµατα : 
 

Θέµα 1ο:  Με αφορµή το γεγονός Συνεδρίασης στην Εύβοια και 
συγκεκριµένα θέµατα ηµερήσιας διάταξης ( λατοµεία κλπ) , τέθηκε το 
θέµα η Επιτροπή στα πλαίσια του περιεχοµένου της, του ονόµατος της 
αλλά και των αρµοδιοτήτων της να εξετάσει σε έναν µελλοντικό χρονικό 
ορίζοντα και σε συνεργασία µε την αντίστοιχη Νοµαρχιακή Ενότητα 
συγκεκριµένα θέµατα που αφορούν την ανάπτυξη, πχ Τοπικοί πόροι 
Μάρµαρο Αλιβερίου και Σχιστολιθικές Πλάκες Καρύστου, Αιολικό 
∆υναµικό στην Καρυστία . 

 
Θέµα 2ο:  Υλοποίηση προηγούµενης απόφασης της Επιτροπής 

Περιβάλλοντος για την αποστολή σχετικού εγγράφου προς τις Αρµόδιες 
Υπηρεσίες σε σχέση µε τις διαδικασίες που ακολουθήθηκαν στις 
ενστάσεις και παρεµβάσεις όσον αφορά αδειοδοτήσεις στην Λατοµική 
περιοχή. 

 
Θέµα 3ο:  Σε σχέση µε το έργο ΄΄ Άρδευση Ελαιώνα  Άµφισσας ΄΄, και 

την πυρκαγιά που ενέσκηψε τον Αύγουστο στον Παραδοσιακό Ελαιώνα 
και τις επιπτώσεις στο ∆ελφικό Τοπίο .  

α) Αποστολή µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων και ΑΕΠΟ  του 
έργου προς την Επιτροπή  

Β)Σύσταση ΚΕΠΕ για έλεγχο τήρησης των µέτρων της σχετικής ΑΕΠΟ 
Ο κος Στουπής αναφερόµενος στο ανωτέρω θέµα κατέθεσε επίσης 

το υπ΄ αριθµ. 102607/484/5-9-2013 έγγραφο της προσωρινής 
επιτροπής Ελαιοκτηµατιών του Ελαιώνα Άµφισσας που αναφέρεται σε 
όλα τα παραπάνω. 
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Ο κ. Πρόεδρος απαντώντας στα θέµατα που έθεσε ο κ. Στουπής  
 
1. συµφώνησε ως προς το πρώτο θέµα µέσα από µια κατάλληλη 

προετοιµασία των υπηρεσιών και του πολιτικού προσωπικού να 
οργανωθούν  σε εύθετο χρόνο σχετικές συζητήσεις.  

2. παρέπεµψε το δεύτερο  θέµα αφού γίνει ένας κύκλος επαφών 
ανάµεσα στα µέλη της επιτροπής να διατυπώσουν τις παρατηρήσεις 
τους επί του σχεδίου του σχετικού κειµένου στην επόµενη συνεδρίαση 
της επιτροπής.  

3 . απεδέχθη ως προς το τρίτο θέµα τα αιτήµατα του κ. Στουπή. 
 
 
ΘΕΜΑ  1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης 
της  24/07/2013.   
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 ΘΕΜΑ 2ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό «1001635» στη θέση ΄΄ΑΝΘΗΛΗ. 
Ο κ. Στουπής διετύπωσε  σοβαρές επιφυλάξεις και απαίτησε τον 
καταλογισµό ευθυνών ως προς το γεγονός ότι δεν έχει περίπου εδώ και 
τέσσερεις µήνες υλοποιηθεί σχετική απόφαση της  Επιτροπής να σταλεί 
έγγραφο  προς τους δήµους µε την διατύπωση ως καλής 
περιβαλλοντικής πρακτικής της από τα πριν χωροταξικής επιλογής 
σηµείων όπου ενιαία θα τοποθετούνται οι κεραίες των εταιρειών ώστε  
να ελαχιστοποιούνται οι επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία ιδιαίτερα 
εντός του αστικού ιστού. 
 Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
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κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.  H συγκεκριµένη τοποθεσία 
είναι σε περιοχή NATURA. 
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ΘΕΜΑ 3ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 1105702 ΑΛΕΠΟΣΠΙΤΑ. Ο κ. 
Στουπής διετύπωσε  σοβαρές επιφυλάξεις και απαίτησε τον 
καταλογισµό ευθυνών ως προς το γεγονός ότι δεν έχει περίπου εδώ και 
τέσσερεις µήνες υλοποιηθεί σχετική απόφαση της  Επιτροπής να σταλεί 
έγγραφο  προς τους δήµους µε την διατύπωση ως καλής 
περιβαλλοντικής πρακτικής της από τα πριν χωροταξικής επιλογής 
σηµείων όπου ενιαία θα τοποθετούνται οι κεραίες των εταιρειών ώστε  
να ελαχιστοποιούνται οι επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία ιδιαίτερα 
εντός του αστικού ιστού. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.  H συγκεκριµένη τοποθεσία 
είναι σε περιοχή NATURA. 
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 ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την αριθµ.: 
116/2013 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου ∆ωρίδος,  τα 
οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
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κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 1105795 ΠΕΝΤΑΓΙΟΙ, ( Ν. 
ΦΩΚΙ∆ΑΣ). 
 Ο κ. Στουπής διετύπωσε  σοβαρές επιφυλάξεις και απαίτησε τον 
καταλογισµό ευθυνών ως προς το γεγονός ότι δεν έχει περίπου εδώ και 
τέσσερεις µήνες υλοποιηθεί σχετική απόφαση της  Επιτροπής να σταλεί 
έγγραφο  προς τους δήµους µε την διατύπωση ως καλής 
περιβαλλοντικής πρακτικής της από τα πριν χωροταξικής επιλογής 
σηµείων όπου ενιαία θα τοποθετούνται οι κεραίες των εταιρειών ώστε  
να ελαχιστοποιούνται οι επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία ιδιαίτερα 
εντός του αστικού ιστού. Επίσης διατύπωσε την άποψη η οποία και έγινε 
αποδεκτή όπως η συγκεκριµένη εισήγηση της υπηρεσίας αποτελέσει 
πρότυπο για την διατύπωση αναλόγου θέµατος εισηγήσεων στο 
µέλλον. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές. Η συγκεκριµένη τοποθεσία 
βρίσκεται σε περιοχή NATURA. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   109 

 
ΘΕΜΑ 5ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) λατοµείου 
µαρµάρων της ΖΟΥΡΑΣ ΑΝΤ – ΣΠΥΡΟΥ ΓΕΩΡΓ ΚΑΙ ΣΙΑ ΕΕ στη θέση 
«ΒΡΕΘΕΛΑ » Τ.Κ. Στύρων της ∆.Ε. Στυρέων ∆ήµου Καρύστου Ν. Ευβοίας, 
σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο των 
µελών της επιτροπής για αποκατάσταση του χώρου κατόπιν 
περάτωσης της εξόρυξης µαρµάρων. 
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Ο κ. Στουπής διατύπωσε την πρόταση πως απαιτείται η εκπόνηση 
Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων σε σχέση µε τα 
διαθέσιµα απολήψιµα κοιτάσµατα του συγκεκριµένου τοπικού πόρου 
«Σχιστολιθικές πλάκες Καρύστου» και την ανάγκη  για λήψη 
συνολικότερων ενιαίων περιβαλλοντικών µέτρων αντιµετώπισης των 
συνεπειών της εξόρυξης. Επίσης διατύπωσε την έντονη διαµαρτυρία του 
ότι οι εισηγήσεις παρόλη την παλιότερη απόφαση της Επιτροπής 
συνεχίζουν να έρχονται µε ασάφειες  πχ «φύτευση και συντήρηση 
κατάλληλου συνδυασµού φυτών –θάµνων και δέντρων» και όχι η 
διατύπωση στην µελέτη συγκεκριµένα των ειδών ώστε να αποτελέσουν 
θέµα έγκρισης. 
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 ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το αριθµ. πρωτ: 
26336/5-9-2013 έγγραφο του ∆ήµου Θηβαίων,  τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 
  την αναβολή της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 39 MW της εταιρείας 
«VOLTERRA A.E.»  στη θέση ΄΄Κάστρο – Λυκοβούνι΄΄ των ∆ήµων 
Θηβαίων και Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας, κατόπιν αιτήµατος του ∆ήµου 
Θηβαίων.  
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ΘΕΜΑ 7ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
: «Αντιπληµµυρικά έργα ∆.Ε. Αγράφων ∆ήµου Αγράφων» στο Ν. 
Ευρυτανίας. 
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ΘΕΜΑ 8ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 2,3123 MW  της 
εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONCEPT .» στη θέση «ΑΓ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ » 
της  Τ.Κ. Λευκοχωρίου του ∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας.   
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. 
Ο κ. Στουπής ψήφισε υπέρ µε την επιφύλαξη ότι δεν πρόκειται για γη 
υψηλής παραγωγικότητας. Με ευκαιρία την συγκεκριµένη εταιρεία που 
της έχουν εγκριθεί πολλά φωτοβολταικά πάρκα πολύ µεγάλης 
δυναµικότητας από την Επιτροπή στην διάρκεια της θητείας της και 
µάλιστα µε την µορφή της διάσπασης του ενιαίου χώρου τους σε δύο 
επενδύσεις για έγκριση, διατύπωσε την πρόταση όπως διαµορφωθεί 
ένα ποσοστιαίο πλαφόν  για κάθε επενδυτή σε επίπεδο χώρας – 
περιφέρειας – νοµαρχιακής ενότητας  που δεν θα γίνεται υπέρβαση για 
λόγους  µη δηµιουργίας µονοπωλιακών καταστάσεων αλλά και  
δηµοκρατίας στην επιχειρηµατικότητα, Επίσης να µην γίνεται διάσπαση 
επενδύσεων που στην ουσία είναι ενιαίες. Ταυτόχρονα εξέφρασε  την 
διαµαρτυρία του γιατί δεν υλοποιείται προηγούµενη απόφαση της 
Επιτροπής σε επενδύσεις ενέργειας να υπάρχει γενικότερη εικόνα των 
συνολικών επενδύσεων στην ευρύτερη Περιοχή έτσι ώστε συνεργιστικά 
να γίνεται µια εκτίµηση της φέρουσας ικανότητάς της και της 
πιθανότητας αντιτιθέµενων χρήσεων λόγω όγκου και µεγέθους 
επενδύσεων εν συνόλω και όχι µεµονωµένα. 
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ΘΕΜΑ 9ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
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µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 9,899 MW  της 
εταιρείας «ΗΛΙΑΚΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑ - SPES SOLARIS 2 » στη θέση «ΑΓ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ » 
της  Τ.Κ. Λευκοχωρίου του ∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας. 
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. 
Ο κ. Στουπής ψήφισε υπέρ µε την επιφύλαξη ότι δεν πρόκειται για γη 
υψηλής παραγωγικότητας. Με ευκαιρία την συγκεκριµένη εταιρεία που 
της έχουν εγκριθεί πολλά φωτοβολταικά πάρκα πολύ µεγάλης 
δυναµικότητας από την Επιτροπή στην διάρκεια της θητείας της και 
µάλιστα µε την µορφή της διάσπασης του ενιαίου χώρου τους σε δύο 
επενδύσεις για έγκριση, διατύπωσε την πρόταση όπως διαµορφωθεί 
ένα ποσοστιαίο πλαφόν  για κάθε επενδυτή σε επίπεδο χώρας – 
περιφέρειας – νοµαρχιακής ενότητας  που δεν θα γίνεται υπέρβαση για 
λόγους  µη δηµιουργίας µονοπωλιακών καταστάσεων αλλά και  
δηµοκρατίας στην επιχειρηµατικότητα, Επίσης να µην γίνεται διάσπαση 
επενδύσεων που στην ουσία είναι ενιαίες. Ταυτόχρονα εξέφρασε  την 
διαµαρτυρία του γιατί δεν υλοποιείται προηγούµενη απόφαση της 
Επιτροπής σε επενδύσεις ενέργειας να υπάρχει γενικότερη εικόνα των 
συνολικών επενδύσεων στην ευρύτερη Περιοχή έτσι ώστε συνεργιστικά 
να γίνεται µια εκτίµηση της φέρουσας ικανότητάς της και της 
πιθανότητας αντιτιθέµενων χρήσεων λόγω όγκου και µεγέθους 
επενδύσεων εν συνόλω και όχι µεµονωµένα. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   114 
 
ΘΕΜΑ 10ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 6,83 MW  της 
εταιρείας «SPES SOLARIS – SOLAR CONCEPT » στη θέση «ΠΟΥΡΝΙΑ » του 
∆ήµου Αµφίκλειας - Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας.   
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
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ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. 
Ο κ. Στουπής ψήφισε υπέρ µε την επιφύλαξη ότι δεν πρόκειται για γη 
υψηλής παραγωγικότητας. Με ευκαιρία την συγκεκριµένη εταιρεία που 
της έχουν εγκριθεί πολλά φωτοβολταικά πάρκα πολύ µεγάλης 
δυναµικότητας από την Επιτροπή στην διάρκεια της θητείας της και 
µάλιστα µε την µορφή της διάσπασης του ενιαίου χώρου τους σε δύο 
επενδύσεις για έγκριση, διατύπωσε την πρόταση όπως διαµορφωθεί 
ένα ποσοστιαίο πλαφόν  για κάθε επενδυτή σε επίπεδο χώρας – 
περιφέρειας – νοµαρχιακής ενότητας  που δεν θα γίνεται υπέρβαση για 
λόγους  µη δηµιουργίας µονοπωλιακών καταστάσεων αλλά και  
δηµοκρατίας στην επιχειρηµατικότητα, Επίσης να µην γίνεται διάσπαση 
επενδύσεων που στην ουσία είναι ενιαίες. Ταυτόχρονα εξέφρασε  την 
διαµαρτυρία του γιατί δεν υλοποιείται προηγούµενη απόφαση της 
Επιτροπής σε επενδύσεις ενέργειας να υπάρχει γενικότερη εικόνα των 
συνολικών επενδύσεων στην ευρύτερη Περιοχή έτσι ώστε συνεργιστικά 
να γίνεται µια εκτίµηση της φέρουσας ικανότητάς της και της 
πιθανότητας αντιτιθέµενων χρήσεων λόγω όγκου και µεγέθους 
επενδύσεων εν συνόλω και όχι µεµονωµένα. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   115 
 
ΘΕΜΑ 11ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
: «Βελτίωση οδικού άξονα ΛΑΜΙΑ – ΙΤΕΑ – ΑΝΤΙΡΡΙΟ, τµήµα ΄΄ΑΜΦΙΣΣΑ – 
ΙΤΕΑ΄΄ » στην Περιφερειακή Ενότητα (Π.Ε.) Φωκίδας της Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   116 
 
ΘΕΜΑ 12ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
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µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την επέκταση 
θαλάσσιας έκτασης κατά 10 στρέµµατα, υφιστάµενης πλωτής µονάδας 
σε θαλάσσια έκταση 10 στρεµµάτων στη θέση «Κοκκαλάκι», Τοπικής 
Κοινότητας ∆αφνούσας, ∆ηµοτικής Ενότητας Κηρέως του ∆ήµου 
Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας Νοµού Ευβοίας  της εταιρείας ΄΄ 
ΝΗΡΕΥΣ Α.Ε ΄΄, µε σκοπό τη δηµιουργία ενιαίας πλωτής µονάδας, 
συνολικής θαλάσσιας έκτασης 20 στρεµµάτων και ετήσιας 
δυναµικότητας 1.078 τόνων, σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας 
και τον πρόσθετο όρο των µελών της επιτροπής να προσκοµισθεί 
µελέτη περί  µη ύπαρξης Ποσειδωνίας στον Βυθό και να εφαρµόζονται 
οι όροι υδρανάπαυσης και εγκατάστασης καλλιέργειας µυδιών ως 
φυσικοί εξυγιαντές του θαλάσσιου περιβάλλοντος.  
Η Επιτροπή υιοθέτησε την πρόταση του κ. Στουπή η έγκριση της 
παρούσας ΜΠΕ σε άµεση συσχέτιση µε την έγκριση της ΜΠΕ του 
επόµενου θέµατος, να συνδυαστεί µε την θέσπιση πλαφόν στην  
ιχθυοδυναµικότητα εν συνόλω των δύο  µονάδων ώστε αυτή να µην 
υπερβαίνει ποσοστιαία το ποσοστό της καταλαµβάνουσας έκτασης σε 
σχέση µε τα εγκεκριµένα µεγέθη (έκτασης –ιχθυοδυναµικότητας) της 
ΠΟΑΥ. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο και 
κατέθεσε ολοκληρωµένα τη θέση της. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   117 
 
ΘΕΜΑ 13ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την δηµιουργία νέας 
πλωτής µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας, που θα δηµιουργηθεί από την 
µετατόπιση περίπου 100 µέτρων, υφιστάµενης πλωτής µονάδας σε 
θαλάσσια έκταση 40 στρεµµάτων στη θέση «Όρµος Κόφινας», Τοπικής 
Κοινότητας ∆αφνούσας, ∆ηµοτικής Ενότητας Κηρέως του ∆ήµου 
Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας Νοµού Ευβοίας  της εταιρείας ΄΄ 
ΝΗΡΕΥΣ Α.Ε ΄΄, µε αύξηση ετήσιας δυναµικότητας από 390 τόνους σε 
1.462,5 τόνους, σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τον 
πρόσθετο όρο των µελών της επιτροπής να προσκοµισθεί µελέτη περί  
µη ύπαρξης Ποσειδωνίας στον Βυθό και να εφαρµόζονται οι όροι 
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υδρανάπαυσης και εγκατάστασης καλλιέργειας µυδιών ως φυσικοί 
εξυγιαντές του θαλάσσιου περιβάλλοντος.  
Η Επιτροπή υιοθέτησε την πρόταση του κ. Στουπή η έγκριση της 
παρούσας ΜΠΕ σε άµεση συσχέτιση µε την έγκριση της ΜΠΕ του 
προηγούµενου θέµατος, να συνδυαστεί µε την θέσπιση πλαφόν στην  
ιχθυοδυναµικότητα εν συνόλω των δύο  µονάδων ώστε αυτή να µην 
υπερβαίνει ποσοστιαία το ποσοστό της καταλαµβάνουσας έκτασης σε 
σχέση µε τα εγκεκριµένα µεγέθη (έκτασης –ιχθυοδυναµικότητας) της 
ΠΟΑΥ. 
 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο και 
κατέθεσε ολοκληρωµένα τη θέση της. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   118 
 
ΘΕΜΑ 14ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την αναδιάταξη,  
µετατόπιση και εκσυγχρονισµό (χωρίς αύξηση δυναµικότητας) των 
τριών πάρκων εκτροφής θαλασσίων µεσογειακών ιχθύων, υφιστάµενης 
πλωτής µονάδας, σε θαλάσσια έκταση 50 στρεµµάτων στη θέση 
«Μπογαζάκι», του ∆ήµου Κύµης – Αλιβερίου Νοµού Εύβοιας της 
εταιρείας «ΝΗΡΕΑΣ Α.Ε.», σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και 
τον πρόσθετο όρο των µελών της επιτροπής να προσκοµισθεί µελέτη 
περί  µη ύπαρξης Ποσειδωνίας στον Βυθό και να εφαρµόζονται οι όροι 
υδρανάπαυσης και εγκατάστασης καλλιέργειας µυδιών ως φυσικοί 
εξυγιαντές του θαλάσσιου περιβάλλοντος.  
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο και 
κατέθεσε ολοκληρωµένα τη θέση της. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   119 
 
ΘΕΜΑ 15ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
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αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
: «Οικισµός Αστικού & Παραθεριστικού Οικοδοµικού Συνεταιρισµού 
Ιατρών ΣΥΝ.ΠΕ. στο Μαρµάρι ∆ήµου Καρύστου. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   120 
 
ΘΕΜΑ 16ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για την 
περιβαλλοντική αδειοδότηση υφιστάµενης  µονάδας αποτελούµενης 
από πεστροφογεννητικό σταθµό δυναµικότητας 100.000 ιχθυδίων/έτος, 
µονάδα εκτροφής πέστροφας δυναµικότητας 30 τον/έτος, 
συσκευαστήριο νωπών αλιευµάτων δυναµικότητας 100 κιλών/ηµέρα, 
µεταποιητήριο – καπνιστήριο δυναµικότητας 100 κιλών/εβδοµάδα, 
αναψυκτήριο κ.α. βοηθητικούς χώρους υποστήριξης, σε γήπεδο 
εµβαδού 6.628,88 τ.µ. στην εκτός σχεδίου περιοχή στη θέση ΄΄Γαύρος΄΄, 
Τοπικής Κοινότητας Μεγάλου Χωριού, του ∆ήµου Καρπενησίου Ν. 
Ευρυτανίας της εταιρείας «Γεώργιος Παναγιωτόπουλος – Ιωάννης 
Μπακατσιάς Ο.Ε.». 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   121 
 
ΘΕΜΑ 17ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

Οµόφωνα 
 

  την αναβολή της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για τη 
λειτουργία πτηνοτροφικής µονάδας δυναµικότητας 260.000 ορνίθων 
πάχυνσης µε συνοδά έργα (γεώτρηση, βόθροι, αποθήκες, κλπ) στη 
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θέση «Άσπρα Χώµατα» της ∆.Ε. Πισσώνα, ∆ήµου ∆ιρφύων – 
Μεσσαπίων, Π.Ε. ΕΥΒΟΙΑΣ, ιδιοκτησίας  «HELLENIC QUALITY FOODS A.E.» 
και φορέα την «Α. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ – Ζ.Μ. 
ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΠΟΥΛΟΥ Ε.Ε.», για τη λήψη περισσότερων στοιχείων 
προς την επιτροπή.  
H κ. Ντούρου επεσήµανε ότι την ίδια ώρα συνεδρίασης της Επιτροπής 
στην Επιθεώρηση εργασίας συζητιέται η εργατική διαφορά των 
εργαζοµένων µε τον επιχειρηµατία τους οποίους έχει απλήρωτους για 
µήνες. Θεωρούµε ότι επιχειρήσεις που δεν σέβονται τους εργαζόµενους 
δεν σέβονται και το περιβάλλον και ζητάµε να έρθει έκθεση από τις 
υπηρεσίες και για την τήρηση των περιβαλλοντικών όρων και τις 
συνθήκες υγιεινής.    
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   122 
 
 
ΘΕΜΑ 18ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. 
Φθιώτιδας   κ. Κ. Τσακωνίτης, η οποία αποτελεί αναπόσπαστο τµήµα 
του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για επέκταση 
εγκατάστασης διαλογής, µηχανικής κοπής & θραύσης µεταλλικών 
απορριµµάτων – διαλυτηρίου οχηµάτων στο τέλος κύκλου ζωής (ΟΤΚΖ), 
µε δραστηριότητα αποθήκευσης χρησιµοποιηµένων συσσωρευτών 
µολύβδου – οξέος, της επιχείρησης «ΚΕΦΑΛΗΝΑΚΗΣ ΕΠΕ», που 
λειτουργεί στη θέση ΄΄ Κουνιάρα ΄΄ Τ.Κ. Αγίας Παρασκευής ∆ήµου 
Λαµιέων Φθιώτιδας.  
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι τέτοιου είδους 
δραστηριότητες διαχείρισης συσσωρευτών µολύβδου είναι ιδιαίτερα 
επικίνδυνες και επιβαρυντικές όχι µόνο για το περιβάλλον αλλά και για 
τους εργαζόµενους και τους κατοίκους της περιοχής, ανέφερε το 
παράδειγµα της GENERAL METAL HELLAS, επεσήµανε ότι δεν αρκούν οι 
περιβαλλοντικοί όροι αλλά πόσο αυτοί τηρούνται και ζήτησε να 
καταγραφούν όπου λειτουργούν τέτοιες επιχειρήσεις και να συζητηθούν 
στην επιτροπή Περιβάλλοντος. 
Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή υιοθέτησε όπως λόγω της 
περιβαλλοντικής επικινδυνότητας των διαχειριζόµενων υλικών στο 
πρώτο κιόλας εξάµηνο λειτουργίας της επιχείρησης, και κατόπιν συχνά,  
οι αρµόδιες υπηρεσίες της Περιφέρειας πραγµατοποιήσουν 
επισταµένους ελέγχους για την τήρηση ή όχι των ΑΕΠΟ. 
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Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   123 
 

ΘΕΜΑ 19ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την αριθµ.: 8/2013 
απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου  του ∆ήµου ∆ιρφύων - 
Μεσσαπίων,  τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος 
πρακτικού  µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 7 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την αναβολή της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 17,85 MW της εταιρείας 
«ΑΙΟΛΙΚΗ ΟΛΥΜΠΟΥ ΕΥΒΟΙΑΣ Α.Ε.» στη θέση «Ελάτη – Αετός» του 
∆ήµου ∆ιρφύων - Μεσσαπίων στο Ν. Ευβοίας,  λαµβάνοντας υπόψη 
την αρνητική θέση του ∆ήµου, προκειµένου η εταιρεία να επανεξετάσει 
τυχόν αλλαγές στο θέµα της χωροθέτησης του πάρκου ή στην 
αριθµητική δυναµικότητά των ανεµογεννητριών του, σε µια κατεύθυνση 
απόσπασης συναίνεσης από την τοπική κοινωνία. 
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. 
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ΘΕΜΑ 20ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
λατοµείου µαρµάρων της εταιρείας ΄΄ ΜΑΡΜΑΡΑ ∆ΑΣΚΑΛΑΚΗ ΕΠΕ ΄΄, 
εκτάσεως 23.350 τ.µ  και 39.784,42 τ.µ.   στη θέση «ΠΑΛΗΟΧΩΡΙ»,της  
∆.Κ. Ριτσώνας,  του  ∆ήµου Χαλκιδέων, Ν. Ευβοίας. 
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ΘΕΜΑ 21ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
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Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το αριθµ. πρωτ: 
3011/91997/25-7-2013  έγγραφο της Γενικής ∆/νσης ∆ασών & Αγρ. 
Υποθέσεων, ∆/νση Συντονισµού & Επιθεώρησης ∆ασών ,  τα οποία 
αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 6 ψήφους υπέρ  και 2 κατά (του κου Στουπή και της κας Ντούρου) την 
έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) µικρού 
υδροηλεκτρικού σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 3,25 MW της εταιρείας «CNI 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΝΕΟ ΑΡΓΥΡΙΟ & ΣΙΑ 
Ο.Ε.» στη θέση ΄΄Νέο Αργύριο΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου 
Αγράφων Ν. Ευρυτανίας. 
 Μειοψήφησε  ο κος Στουπής ταυτιζόµενος µε την απόφαση της ∆/νσης 
∆ασών Ευρυτανίας, ιδιαίτερα όσον αφορά την απουσία εκτίµησης για 
την φέρουσα δυνατότητα του υδατορέµµατος, λαµβάνοντας υπόψη ότι 
υπάρχει συλλειτουργία άλλων δύο υδροηλεκτρικών στο ίδιο 
υδατόρρεµα. Ταυτόχρονα εξέφρασε σοβαρά ερωτηµατικά για πιθανές 
µεθοδεύσεις που αφορούν την διαδικασία αλλαγής άποψης του 
∆ασαρχείου Καρπενησίου. 
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. Η επέλαση 
στους φυσικούς πόρους της Ευρυτανίας συνεχίζεται προκειµένου να 
εξυπηρετηθούν επιχειρηµατικά συµφέροντα. Είναι 
αποπροσανατολιστική η δηµιουργία εντυπώσεων ότι έτσι θα 
αναπτυχθεί η περιοχή και θα δηµιουργηθούν θέσεις εργασίας. 
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ΘΕΜΑ 22ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
λατοµείου µαρµάρων του Αθανασίου Κων/νου Κυριακού , σε έκταση 
εµβαδού 57.421,92 τµ,  στη θέση « ΘΥΜΑΡΙ  » της Τοπικής Κοινότητας 
Αλιβερίου, της ∆ηµοτικής Ενότητας Ταµυνέων , του ∆ήµου Κύµης 
Αλιβερίου, Ν. Εύβοιας, σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τον 
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πρόσθετο όρο των µελών της επιτροπής για αποκατάσταση του χώρου 
κατόπιν περάτωσης της εξόρυξης µαρµάρων. 
Ο κ. Στουπής έθεσε την πρόταση, και η Επιτροπή απεδέχθη,  λόγω της 
άσχηµης κατάστασης που εµφανίζει το τοπίο και η περιοχή από τις 
περιβαλλοντικές παραβάσεις των λειτουργούντων σήµερα εξορυκτικών 
επιχειρήσεων στο χώρο , όπως άµεσα παρέµβουν οι ελεγκτικοί 
µηχανισµοί της Περιφέρειας. Ταυτόχρονα διατύπωσε την πρόταση πως 
απαιτείται η εκπόνηση Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών 
Επιπτώσεων σε σχέση µε τα διαθέσιµα απολήψιµα κοιτάσµατα του 
συγκεκριµένου τοπικού πόρου «Μάρµαρα Αλιβερίου» και την ανάγκη  
για λήψη συνολικότερων ενιαίων περιβαλλοντικών µέτρων 
αντιµετώπισης των συνεπειών της εξόρυξης.   
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  1:10 µ.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
 
 
    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
    
 
  Σανίδας Ηλίας                Αγνιάδης Παναγιώτης         Αλεξοπούλου ∆έσποινα 

  
           

Τσιτσάνης Λάµπρος 
 

 
 Κατσίκας Ιωάννης 
 
 
 Κουλουρίδης Κων/νος 
 
 

                                             Ψυχογιός Γεώργιος 
 
 

  Ντούρου Σοφία – Ιωάννα 
 

 
                                              Στουπής Νικόλαος 
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